

ALLIANZ GLOBAL INVESTORS FUND
Société d'Investissement à Capital Variable
(the "Company")

Notice to Shareholders

Date: 14 November 2014

IMPORTANT: This notice is important and requires your immediate attention. If you have any questions about the content of this document, you should seek independent professional advice.

The Board of Directors of the Company accepts responsibility for the accuracy of the contents of this notice. Unless otherwise defined herein, capitalized terms used in this notice shall have the same meaning as those used in the Company's Hong Kong prospectus dated 17 July 2012, as amended by the First Addendum dated 17 September 2012, Second Addendum dated 11 January 2013, Third Addendum dated 31 January 2013, Fourth Addendum dated 1 April 2013, Fifth Addendum dated 14 June 2013, Sixth Addendum dated 17 September 2013, Seventh Addendum dated 29 January 2014, Eighth Addendum dated 28 March 2014, and Ninth Addendum dated 1 July 2014 (the "Prospectus").

Dear Shareholders,

We wish to advise you the renaming of the Management Company from Allianz Global Investors Europe GmbH into Allianz Global Investors GmbH targeted to become effective on or after 28 November 2014.

Following the renaming of the Management Company, the Luxembourg Branch of the Management Company acting as Central Administration Agent will be renamed from Allianz Global Investors Europe GmbH, Luxembourg Branch into Allianz Global Investors GmbH, Luxembourg Branch on the same day.

All relevant references in the Hong Kong offering documents shall be changed to Allianz Global Investors GmbH (including all branches) accordingly. The Hong Kong offering documents are available from and can be inspected free of charge at normal business hours at the Hong Kong Representative office whose address is stated below.

If you have any questions about the content of this notice or your investment, please consult your financial advisor or you may contact the Hong Kong Representative at 27th Floor, ICBC Tower, 3 Garden Road, Central, Hong Kong (telephone: +852 2238 8000 and fax: +852 2877 2566).

By Order of the Board of Directors

Allianz Global Investors Fund

Société d'Investissement à Capital Variable

德盛全球投資基金
可變資本投資公司
(「本公司」)

致股東通告

日期： 2014 年 11 月 14 日

重要提示：本通告乃重要文件，務請閣下即時處理。閣下如對本文件的內容有任何疑問，應徵詢獨立的專業意見。

本公司董事會對本通告的內容的準確性承擔責任。除本通告另有界定外，本通告內所用大寫詞彙與 2012 年 7 月 17 日刊發的本公司香港基金章程（經 2012 年 9 月 17 日刊發的第一份補充文件、2013 年 1 月 11 日刊發的第二份補充文件、2013 年 1 月 31 日刊發的第三份補充文件、2013 年 4 月 1 日刊發的第四份補充文件、2013 年 6 月 14 日刊發的第五份補充文件、2013 年 9 月 17 日刊發的第六份補充文件、2014 年 1 月 29 日刊發的第七份補充文件、2014 年 3 月 28 日刊發的第八份補充文件及 2014 年 7 月 1 日刊發的第九份補充文件作修訂）（「章程」）所用者具有相同涵義。

敬啟者：

本公司謹知會閣下，管理公司的名稱將由 Allianz Global Investors Europe GmbH 改為 Allianz Global Investors GmbH，於 2014 年 11 月 28 日或以後生效。

管理公司易名後，其擔任中央行政管理人的盧森堡分公司亦將於同日由 Allianz Global Investors Europe GmbH, Luxembourg Branch 易名為 Allianz Global Investors GmbH, Luxembourg Branch。

香港發售文件內一切有關提述均相應改為 Allianz Global Investors GmbH（包括所有分公司）。香港發售文件可於一般辦公時間在下址香港代表辦事處索取及免費查閱。

閣下如對本通告內容或閣下的投資有任何疑問，請諮詢閣下的理財顧問，閣下亦可聯絡香港代表（地址為香港花園道 3 號中國工商銀行大廈 27 樓，電話：+852 2238 8000，傳真：+852 2877 2566）。

此致
列位股東 台照

承董事會命
德盛全球投資基金
可變資本投資公司
謹啟